
  

Verslag gewestraad 

Dinsdag 24 juni 2023 

Locatie: SC Pomerans 

 

 

Aanwezig: Georges Lefèvre, Peter Cnudde, Stephanie Eemans, Chris Vyt, Kristel Remue 

Verontschuldigd:  

Op uitnodiging: Dietrich De Leenheer 

 

Installatie spelerscommissie  

 

Er werd beslist om een spelerscommissie op te richten.  

De kandidaten om te zetelen in die commissie werden uitgenodigd om dit dossier te 

bespreken. Er werd een WhatsApp-groep aangemaakt zodat zij vlot met elkaar kunnen 

communiceren.  

 

In eerste instantie wordt een advies verwacht over de dresscode. De gewestraad stelt voor een 

de dresscode A, B en C voor de tornooien te behouden en om een dresscode “interclub” uit te 

schrijven in het intern reglement. De gewestraad gaat uit van een versoepeling van de regels 

tijdens de interclubcompetitie. 

 

Het ontwerp van het aangepaste intern reglement wordt eveneens aan de commissie 

overgemaakt voor advies. 

 

De adviezen worden verwacht tegen uiterlijk 11 augustus 2023. 

 

Dossier financiële ondersteuning 

 

De gewestraad onderzoekt de verschillende dossiers en komt tot de vaststelling dat er geen 

uitgeschreven reglement op de financiële ondersteuning beschikbaar is. 

 

Daarom worden de dossiers beoordeeld op basis van de geplogenheden van de voorgaande 

jaren. Alle dossiers worden goedgekeurd. De verplaatsingskosten en de btw worden niet 

opgenomen in de subsidieerbare bedragen. 

 

In ditzelfde agendapunt wordt ook de financiële bijdrage in de kosten voor de organisatie van 

het Belgisch kampioenschap in een Oost-Vlaamse club besproken. De gewestraad zal ook voor 

de editie 2023 een bijdrage voorzien van 2.500 euro. Het is belangrijk dat het tornooi in een 

kwalitatief hoogstaand kader kan afgewerkt worden en de gewestraad meent dat het Belgisch 

kampioenschap in Oost-Vlaanderen thuishoort. Het gewest Oost-Vlaanderen is nog steeds het 

gewest met het grootste leden aantal en de meeste clubs. 

 

De gewestraad is evenwel van oordeel dat de regels rond de toekenning van deze financiële 

ondersteuningen moeten  uitgeschreven worden. De gewestraad zal daar in het najaar werk 

van maken, waarbij ook het budgettaire aspect aan bod zal komen. 

 

 

 

 
Georges Lefèvre 

Voorzitter BBSA gewest Oost-Vlaanderen 


